
ZAPISNIK

s 2. sjednice Vijeća Odjela za glazbu akademske godine 2014./2015. održane

07. studenog 2014. godine u 12 sati

Prisutni: Pročelnik red. prof. mr. art. Bashkim Shehu, doc. art. Laura Čuperjani, izv. prof. mr.
art. Mirjana Grakalić, doc. art. Dražen Košmerl, Branko Okmaca, v. pred., izv. prof. mr. art.
Zdenko Osip, mr. art.  Elda Percan- Krajcar, v. pred., doc. dr. sc. Lada Duraković, doc. art.
Franko Božac i doc. mr. art. Sofija Cingula

Odsutni: prof. art. Massimo Brajković, doc. dr. sc. Sabina Vidulin, student Bartol Buljan,
studentica Andrea Krunić, doc. art. Denis Modrušan (sabbatical)

Predložen je sljedeći dnevni red:

1. Informacije pročelnika
2. Osvrt na e-brošuru, časopis i cd
3. Turneja
4. Tekuća pitanja
5. Pokretanje specijalističkog studija Klasične harmonike
6. Reakreditacija
7. Razno

Dnevni red jednoglasno se usvaja.

Pročelnik otvara raspravu vezanu uz ovjeru 1. zapisnika. Prof. Grakalić dodaje da se u 1.
zapisnik pod točkom 4. unesu članovi Povjerenstva za izbor u zvanje.
Zapisnik I. sjednice Vijeća Odjela za glazbu za akademsku godinu 2014./15. se jednoglasno
usvaja.

Ad. 1

Pročelnik moli da ubuduće na koncertima Odjela za glazbu budu prisutni svi profesori.
Raspravljajući o programu Svečanog koncerta, pročelnik Shehu i prof. Elda Percan- Krajcar
predlažu da se ubuduće napravi audicija za programe svih javnih koncerata Akademije.
Prijedlog je da se oformi komisija u kojoj bi bili mentori izvođača a da svi nastavnici zajedno
da poslušaju generalnu probu.

Prijedlog se jednoglasno usvaja.

Pročelnik predlaže da se na odorama promijeni amblem. Na novom će pisati Muzička
akademija u Puli. Donesena je odluka da se na početku svake nove akademske godine rade
dodatne odore za nove članove zbora i orkestra.

Također, napravit će se novi natpis za ulaz u zgradu i novi memorandum.



Pročelnik moli sve nastavnike da tajnici pošalju svoje generalije kako bi se napravile nove vizit
- karte.

Prijedlozi i odluke se jednoglasno usvajaju.

Također moli redom sve prisutne da komentiraju Svečani koncert održan u Domu hrvatskih
branitelja povodom otvaranja koncertne sezone za akademsku godinu 2014./2015.

O koncertu su se svi izrazili pozitivno, pojedinačno su pohvale izrekli doc. dr. sc. Duraković,
doc. art. Košmerl, mr. art.  Percan- Krajcar, i doc. mr. art. Cingula.

Ad. 2

Doc. dr. sc. Duraković izvještava o dopisu Valtera Ilića o izgledu e-brošure. Prof. Grakalić
napominje da su svi syllabusi javno dostupni. Doc. Čuperjani predlaže da se u e-brošuru stave
linkovi kao poveznica na sve syllabuse studijskih programa Odjela za glazbu. Kompletiranu
brošuru će doc. Duraković poslati pročelniku koji će istu proslijediti rektoru.

Doc. art. Čuperjani napominje da zbog reakreditacije IPN treba prevoditi na engleski jezik.

Pročelnik predlaže da će doc. art. Božac ubuduće ažurirati web- site.

Prijedlozi se jednoglasno usvajaju.

Ad. 3

Na turneju koja traje od 21. do 30. studenog 2014. idu 33 osobe. Gradovi su sljedeći: Virovitica,
Szeged, Niš, Sarajevo, Banja Luka, Novi Sad, Kraljevo, Daruvar. Alternativa za Szeged je Požega.
Solisti su Viktorija Đurđek i Borut Zagoranski, a dirigent Slavko Magdić. Predviđeno je
osiguranje za sve putnike  i instrumentarij.

Odluka se jednoglasno usvaja.

Pročelnik obavještava prisutne o gostovanju profesora  Mike Väyrynena od 03. do 07. prosinca
2014.g.

Ad. 4

Pročelnik obavještava da se projektor u predavaonici br.3 ne može popraviti.

Doc. art. Čuperjani moli nastavnike da dostave podatke koji bi olakšali nabavku literature (link
ili kontakt adrese knjižara gdje se mogu nabaviti) koja je navedena u syllabusima kolegija.

Ad. 5

Povodom prijedloga za pokretanje specijalističkog studija za klasičnu harmoniku, pročelnik
napominje da bi studij bio obogaćen s tri velika izvođača: Friedrich Lips, Elsbeth Moser i Mika



Väyrynen koji su već pristali na suradnju. Doc. art. Košmerl dodaje kako bi to bio jedini
specijalistički studij ovakvog tipa u regiji.

Prijedlog za pokretanje specijalističkog studija usvaja se jednoglasno.

Ad 6.

Doc. art. Košmerl dodaje kako se zbog predstojeće reakreditacije mora osnovati ALUMNI-
udruga diplomiranih studenata. Na Skupštini koja će se održati u prosincu biti će izabrani
predsjednik, potpredsjednik, tajnik, revizor, članovi upravnog odbora te članovi nadzornog
odbora.

Prijedlog o osnivanju ALUMNI-ja usvaja se jednoglasno.

Pročelnik obavještava prisutne kako je pokrenut prijedlog za izmjenu Statuta. Moli nastavnike
da ga analitički pregledaju; strategija, sistematizacija, prostorni uvjeti, financiranje. Rok za
predaju prijedloga je 09. prosinca.

Pročelnik predlaže da se svi nastavnici uključe u proceduru reakreditacije.

Doc. art. Košmerl objašnjava proceduru, te daje zaduženja po poglavljima:

1. Upravljanje visokim učilištem i osiguravanje kvalitete
Doc. Dražen Košmerl i prof. mr. art. Bashkim Shehu

2. Studijski programi
Prof. Mirjana Grakalić, Branko Okmaca, v. pred. (doc. art. Laura Čuperjani, doc. art. Dražen
Košmerl, doc. mr. art. Sofija Cingula i izv. prof. art. Borut Zagoranski)

(2.f - Metodika– doc. dr. sc. Sabina Vidulin, izv. prof. art. Slavko Magdić)
3. Studenti

Prof. mr. art. Krajcar- Percan, v. pred., studenti Andrea Krunić i Bartol Buljan
4. Nastavnici

Doc. art. Laura Čuperjani i doc. art. Dražen Košmerl
5. Znanstvena i stručna djelatnost

Doc. dr. sc. Sabina Vidulin, doc. dr. sc. Lada Duraković, prof. art. Massimo Brajković, doc.
art. Franko Božac

6. Međunarodna suradnja
Doc. dr. sc. Sabina Vidulin

7. Resursi: Stručne službe, prostor, oprema i financije
Prof. mr. art. Bashkim Shehu, doc. art. Laura Čuperjani i doc. art. Dražen Košmerl

Ad 7.



Pročelnik obavještava prisutne kako je stigla dokumentacija iz Muzičke akademije u Zagrebu
za više asistente (za kolegije Komorna glazba i Orkestar) te da će Odjel sprovesti proceduru do
kraja. Predlaže da u komisiji budu: Doc. art. Domeniko Briški, doc. art. Dražen Košmerl i doc.
art. Franko Božac.

Pročelnik obavještava kako će tražiti od Ministarstva pravo na izbore na Akademiji u Puli.

Prijedlog se usvaja jednoglasno.

Nakon rasprave pročelnik predlaže da se zatraži od Ministarstva pravo da izbore vrši Agencija
ili mi sami jer jedini u Hrvatskoj imamo studij klasične harmonike, stoga smo osposobljeni da
vršimo izbore kako bi izbjegli stavove (naputke) Muzičke akademije u Zagrebu koji usporavaju
i sprječavaju napredovanje pojedinih nastavnika.

Time je dnevni red iscrpljen. Sjednica Vijeća završena je u 13.35 sati.

Zapisnik izradila Selma Ibrišagić.

KLASA: 003-08/14-05/28

URBROJ: 380-03-14-1

Pročelnik

prof.mr.art. Bashkim Shehu


